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1)     1/2012. (. 19.)   egyes szociális tárgyú önkormányzati rendeletek  
      módosításáról 

 
2)    2/2012. (I. 19.)  első lakáshoz jutás támogatásáról szóló rendelet 

módosításáról 
 
Különfélék   -  tájékoztató a rendelőintézetben működő patika 

működéséről 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 



  J e g y z ő k ö n y v 
 

Készült az Egészségügyi, Szociális Bizottság 2012. január 19-én 
tartott  ülésén. 

 
 
 

 
Jelen vannak: Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök, Kovács Krisztina,  

Tőkéné Nagy Ilona, Makai Lajos, Dúró Ferenc  bizottsági tagok 
 
 Dr. Ficzere Andrea az Egészségügyi Szolgáltató Kft. vezetője 
 Hegedűs Melinda  „PHARMAHÁZ” Gyógyszertár ügyvezetője 
 Papp Lászlóné az Egyesített Óvodai Intézmény vezetője  
 Nagy Ildikó a Segítő Kezek Szociális Szolgáltató Központ és 

Gyermekjóléti Szolgálat vezetője 
 Márkus Gábor alpolgármester 
 Fodorné Szabó Mária intézményfelelős 
  
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:  Szeretettel köszöntöm a bizottság tagjait.   
Megállapítom, hogy a bizottság ülése határozatképes, mert a bizottsági tagjai 
hiánytalanul megjelentek.   
Javaslom, hogy a napirendi pontok előtt tárgyaljuk meg a dr. Ficzere Andrea 
ügyvezető által benyújtott, a rendelőintézetben működő közforgalmi patikával 
kapcsolatos beadványát. 
Megállapítom, hogy a bizottság 5 igen szavazattal a napirendek tárgyalását a 
benyújtott írásbeli kiegészítéssel együtt elfogadja.  
 
 
 
 
N A P I R E N D : 
 
 
 
1. Előterjesztés egyes szociális tárgyú önkormányzati rendeletek módosításáról 
 
2. Előterjesztés az első lakáshoz jutás támogatásától szóló rendelete módosításáról 
 
3. Előterjesztés önkormányzati bérlakás iránti kérelem névjegyzékből való törlése 

elleni fellebbezés elbírálására  (zárt ülés) 
 
4. K ü l ö n f é l é k – Tájékoztató a rendelőintézetben működő közforgalmú patika 

működéséről  
 
 
 
 



Dr. Ficzere Andrea az Egészségügyi Szolgáltató Kft. vezetője:   Az anyag 
tartalmazza a számadatokat. Az önkormányzatnak kellene lépnie valamit, papíron 
ennyi tartozása van a patikának, a mínusz az orvosokon csattan.  
A pénzügyi bizottság üléséről jöttem, az 5,4 milliós amortizációs költség felének 
elengedését kértem, hogy ne legyen mínuszos a rendelő.  
Újra kellett szerződni az orvosokkal, fél éves szerződések megkötésére került sor.  
Ha döntést hoz a testület, magáról is dönt. Nincs törvényi kötelezettség gyógyszertári 
ügyeletre.  
Vannak variációk: minden patika ügyelhetne felváltva, vagy 22,00 – 7,00 óráig az 
ügyeletes orvostól lehetne a nekik átadott fontosabb gyógyszereket megkapni.  
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:  Hangsúlyoznám, hogy ez egy szabad 
beszélgetés, nem napirend.  
 
Kovács Kriszta bizottsági tag.  Ha létrehoztuk és működik, az a cél, hogy minél több 
hasznot hozzon. Az ügyeletet ritkán veszik igénybe, lehet, hogy az ügyeletes 
orvosnál elérhető gyógyszerkészlet jó megoldás.   
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:   A gyógyszertár körül voltak viták. Rosszul 
sikerült döntés volt, a korábbi gyógyszertári ügyelet jól működött, a most javasolt 
variációk egyike ugyanaz a rendszer.  
Nem az önkormányzat törekedett arra, hogy legyen patika.  
Az volt a vállalás, hogy a patika folyamatosan nyitva tart. Nem ügyeletről volt szó.  
Az éjszakai ügyelet eleve csak veszteséges lehet, az látszott előre.  
A téma nem kétszereplős, a 2. oldalon felsoroltak nem ilyen egyszerűen működnek.  
Minden kérdésben a Tiszti Gyógyszerésszel, az ÁNTSZ-szel, patikákkal is egyeztetni 
kellene.  
 
Hegedűs Melinda ügyvezető:    Heti 60 órás nyitva tartás + állandó ügyelet amit 
biztosítani kell. Éjszakánként 1-1 beteg jelentkezik, 3-5-10 ezer Ft-os forgalom van. A 
gyógyszerek kiadhatóságát 24 órán belül kell biztosítani.  
 
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:  a jelenlegi helyzet nem egyezik az 
önkormányzati határozattal, ami lehetővé tette a patika nyitását.  
A jelenlegi fórum nem alkalmas, nem kompetens a kérdések megválaszolásában.  
Köszönjük szépen, meghallgattuk a tájékoztatást.  
 
 
 
 
1.  N A P I R E N D 
 
 
 
Papp Lászlóné intézményvezető:  2008-ban volt utoljára normaemelés, ezért 20 %-ot 
tartok indokoltnak, mivel  időközben 35 %-os nyersanyag áremelés következett be.  
 
Dúró Ferenc bizottsági tag:  a helyben termelt élelmiszer mennyiben járul hozzá az 
élelmezéshez?   



Papp Lászlóné intézményvezető:  amennyiben számlát tudnak adni az értékesítők, 
úgy megpróbáljuk az átvételt, legfeljebb átalakítjuk az étrendet.  
 
Nagy Ildikó intézményvezető:  A Segítő Kezek Szociális Szolgáltató Központ és 
Gyermekjóléti Szolgálat február 1-jétől máshonnan hordja az ebédet, ami olcsóbb az 
eddiginél.  
Az lenne a kérésünk, hogy amit eddig az önkormányzat a Kollégium részére 
támogatásként biztosított az étkezés díjában, azt az összeget a Segítő Kezek 
Szociális Szolgáltató Központ megkaphassa.  
 
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:  Ez pénzügyi egyeztetést is igényel.  
Megállapítom, hogy a napirendhez több kérdés, észrevétel nem hangzott el, a 
bizottság 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:  
 
 
 
1/2012. (I. 19.)  Egészségügyi, Szociális Bizottság i határozat:  
 
 
 
Püspökladány Város Egészségügyi, Szociális Bizottsága az egyes szociális tárgyú 
önkormányzati rendeletek módosításáról szóló előterjesztést jóváhagyja és 
elfogadásra javasolja.  
 
 
 
 
2.  N A P I R E N D 
 
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:  Megállapítom, hogy a napirendhez más 
kérdés, észrevétel nem hangzott el, a bizottság  5 igen szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
 
 
2/2012. (I.  19.)  Egészségügyi, Szociális Bizottsá gi határozat:  
 
 
Püspökladány Város Egészségügyi, Szociális Bizottsága az első lakáshoz jutás 
támogatásáról szóló rendelet módosításáról szóló előterjesztést jóváhagyja és azt 
elfogadásra javasolja.  
 

K.m.f. 
 
 
 
 

   Kovács Lajos                                                              Dr. Felszeghy Szabolcs 
jegyzőkönyv-vezető                                                             bizottsági elnök 


